

Protokoll fört vid styrelsemöte för Övre Svärtinge
Vägförening 2026- 04 -28

Närvarande: Ordf. Jenny Hövre, vice ordf. Fredrik Odin, sekreterare Anna Sparelius, kassör Alexander Lyckebo och suppleanter Fredrik Thornstedt och Henrik Sander.

Sammanträdet öppnas 1§
Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade sammanträdet öppnat.

Dagordning 2§
Dagordning föredrogs och godkändes.

Föregående styrelseprotokoll 3§
Inga synpunkter på föregående protokoll.

Kassarapport 4§
Kassarapport lämnades av Alexander.

Skrivelser 5§
Medlemmar har reagerat på att protokollen inte är tillräckligt utförliga. Vi hoppas att ni finner kommande mer lättlästa. Synpunkter emottas gärna till sekreteraren direkt.

Väghållning 6§

- Vi kommer att få bort sanden på våra vägar från den 8 maj. Vänligen se till att vägarna är fria från bilar upptagna och släpkärror. Skulle arbetet bli försenat kommer vi att meddela det på vår sida i sociala medier. Arbetet beräknas ta cirka 15 timmar totalt.
- Vi behöver upphandla vårt avtal med vår entreprenör inför kommande säsong.

7§

Belysningsarbetet

Idag har delar av styrelsen haft uppföljning med Norrköpings kommun angående belysningsarbetet och återställningen. Arbetet är inte klart men vi hade en delavstämning. Vi har gjort vissa synpunkter på deras återställanden som vi inte är nöjda med. Arbetet fortsätter både med nya belysningspunkter samt återställning. Ännu en uppföljning kommer att ske den 6 maj och vi återkommer med mer information efter det.

8§

Övriga frågor

- Offerter på Myrvägen. Peab kommer att lämna en offert senare i veckan. Svevia har lämnat en offert i dagsläget. Om asfalt läggs på Myrvägen kommer den i så fall att asfalteras med samma mått som i Högbackavägen dvs. 5,5 meter bredd. Styrelsen är inte eniga i frågan då de gamla och nya styrelsemedlemmarna tolkar stadgar, lagar och regler olika. De som suttit i styrelsen sedan tidigare hävdar att asfaltering i detta fall motsäger detta. Beslut om asfaltering ska tas på extra stämma den 19 maj. Annonser kommer.
- Hemsidan – vi fick en visning på ett förslag på ny hemsida som vi även kommer att anta. Hemsidan kommer att spara föreningen pengar då vi kan uppdatera och hantera den själva. Vi återkommer när vi vet att sidan lanseras.
- Fundament och övrigt material - Vi behöver inventera så att alla stolpar som har tagits bort i samband med belysningsarbetet kommer tillbaka.
- Förslag på årsmötet att avskaffa kravet om annonsering i lokalpressen- det krävs två beslut på årsstämman för att ändra en punkt i stadgarna. Vi kommer att arbeta för det.
- En medlem tycker att några björkar i femvägskorsningen Rosendalsvägen/Hasselbacken/Mellanvägen är döende. Vi kommer att avvakta för att se eventuell kommande växtlighet.
- En suppleant har valt att avsäga sig sitt uppdrag. Därmed kommer vi att söka efter en ny suppleant. Inval görs på kommande extrastämma den 19 maj.

9§

Datum för resten av året samt nästa möte

- Vi kommer att försöka ha möten den första onsdagen i varje månad med uppehåll för sommarmånaderna. Exakta datum kommer att uppdateras på hemsidan.
- Nästa styrelsemöte äger rum den 3 juni kl.18.30.

10§

Avslutning

Ordförande förklarade mötet för avslutat och tackade för visat intresse.

Vid protokollet,

Vid protokollet,


.....
Anna Sparelius

Justeras


.....
Jenny Hövre